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Innkalte Cato Bratbakk 

Linda Myrset Dønnem 
Rune Lilledahl 
Noel Pedersen  
Embla Benedicte Gudbrandsen 
Marianne Fredbo 
Anne-Mari Gulbrandsen Moen 
Bjørn Wirum 

Forfall Noel Pedersen  
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  Side 2 

 
Agenda: 

1. Godkjenning av dagsorden 
2. Orienteringer og Fremtidige aktiviteter 
3. Saksbehandling 
4. Eventuelt 

- Fra Linda: Kunne du satt opp en sak til diskusjon vedr. anlegg og en liten runde på hvordan vi 
skal jobbe med dette?  
Bakteppe: 
Norges håndballforbund har laget en liste over kommuner som har dyre anlegg. De drar rundt 
til disse og snakker om dette og hvilke konsekvenser dette har med ordførere og 
kommunedirektører. De inviterer inn idrettsråd og hall (ball med unntak av fotball) med seg 
inn. Svømming blir ikke tatt med.  
Dette er et eksempel på strukturert arbeid. Jeg ønsker at vi tar en liten runde på dette og 
hvordan vi kobler på de ulike nivåene i NIF med klubber, kretser og forbund.  
 
Innspill til diskusjon fra anleggsrådgiver i administrasjon.  
 
Strukturert arbeid med anleggssituasjonen lokalt 
  
Dette er et helt sentralt område for NSF på alle nivåer, og vi i administrasjonen ser alltid etter 
forbedringsmuligheter i arbeidsmetodene våre på feltet.  
  
Vi gjør klubbesøk og besøk hos kommuner etter invitasjon fra dem, og vi har i det siste også 
reist på eget initiativ og invitert oss inn der vi kommer. Når klubber tar kontakt om 
anleggsvilkår (typisk pris og treningstid) i sin kommune, jobber vi enten med klubben for å sette 
dem i stand til å diskutere med kommune, eller vi snakker med kommunen direkte, gjerne 
sammen med klubb. Som regel vil idrettsrådene, og ofte også idrettskretsene, bli involvert i 
disse diskusjonene.  
  
Vi i administrasjonen er enig i at det kunne være fruktbart å løfte noen av disse dialogene opp 
til det politiske nivået, og å lage fastere rammer på arbeidet. 
 

  

1. Godkjenning av dagsorden  
Referat ligger vedlagt  

2. Orienteringer og fremtidige aktiviteter 

Orienteringer 

Sak Kommentar Vedlegg 

Svømmeutvalget  Vi hadde et flott mesterskap i Bodø, med 
fin ny svømmehall og dyktige arrangører. 
Hadde også noen gode møter, med 
evaluering mesterskapsstruktur, hvor vi 
hadde konstruktive møter med både Arild 
T, Beda og Petter. 

•  
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Sak Kommentar Vedlegg 

Vi har foreløpig ingen nye saker, men 
fortsatt denne saken rundt eventuell 
endring av startkontingent. 

Stuputvalget Fabelaktig start på junior VM i Rio for Isak 
Børslien med sølv på 3m svikt. To saker 
sendt inn til behandling. Skrive 
fortsettelsen 10 plass 1m og 12 plass på 
10m  

•  

Mastersutvalget  •  

Parautvalget  •  

Regnskap  • Finansinntekter ikke inntektsført  

• Arctic urealisert gevinst 2024 pr 25.11: 
603.846.- 

• Renter pr. 27.11.24 DNB 805.826.- 

• Andre forventede inntekter i 2024.  

• TIV : 700.000.-  

• Momskompensasjon 2.600.000.- 

• Medlemskontingent 300.000.- 

• 2 mnd salg ca. 750.000.- 

• Så forventede inntekter de siste mnd 
ca 6.200.000.- 

• Regnskapsrapport pr. 01.11.24 

Diverse •  •  
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Fremtidige aktiviteter 
 

 
2024 

Måned Dato Beskrivelse Ansvarlig 

Januar  06 Idrettsgalla, Trondheim President + Visepresident + 

Embla på nettverkssamling 
for unge idrettsledere 

 10-11 Nordisk GS møte, Helsinki  GS 

 24-25 Drukningskonferansen, Flyte, RS Noatun Horten Visepresident + Jan K. fra adm.  

 27  European Aquatics congress, Athen Hellas President + Visepresident 

Februar  02-18 World Aquatics Championships, Qatar, Doha President 

 06 FS møte Ullevål Stadion 11-17.00 FS 

Mars 09-10 Landsstevnet, Trondheim  President + Marianne F. 

 12 FS møte Teams 15.30 – 17.30 FS 

 15-17  Zeekit LÅMØ Nord, Tromsø  

  Zeekit LÅMØ Midt, Levanger   

  Zeekit LÅMØ Øst, Speed/LSVK .- Manglerud Bad Noel Pedersen 

  Zeekit LÅMØ Vest, Førde  President 

  Zeekit LÅMØ Sør, Sandefjord Marianne F.  

April 12-14 BSF, AdO, Bergen  President  

 19-20 FS møte Thon Hotell Gardermoen 17.00-20.00 & 
09.00 – 12.00 

FS  

 20-21 Kompetansehelgen, Thon Hotell Gardermoen FS 

 21-27 EM para, Madeira, Portugal  

 26-28 NM Masters, Narvik  MaU v/ Ellen 

Mai 01-05 Bergen Open, AdO Arena Bjørn W. 

 15 FS møte Teams 15.30 – 17.30  

 24-26 Zeekit ÅM Nasjonal finale, Kristiansund   Visepresident 

 31-02 Ledermøte NIF, Ålesund President + GS 

Juni 01-02 NM Vannpolo, Stavanger  Embla  

 27-30 EM Langbane, Beograd President  

Juli 04-07 NM Langbane Bergen  President  

 26-11 Olympiske leker, Paris President  

August 30 FS – Møte 10.00 – 15.00, Thon Lillestrøm FS + GS 

 30-01 Trener og lederkonferansen, Thon Lillestrøm FS + GS 

 29-31 NIPA - Ørland Ingen 

 28-08 Paralympiske leker, Paris  President  

September 17 Årsmøte Flyte,15-17.00 DNT Sørenga Oslo Visepresident, GS og Jan K.  

 27-28 European Aquatics Kongress, Belfast  President 

Oktober 18-20 NM ungdom Svømming, Ullensaker President 

 18-20 NM Junior Stup, Kristiansand Bjørn W. 

 19-20 Nasjonal Anleggs- og idrettsrådskonferansen, 
Gardermoen 

President  

 23 FS-Møte 15:30 – 17:30 Teams  

 25-27 Nordsjøstevnet 2024, Stavanger President 

November 14-17  NM Kortbane Svømming, Bodø President 

 30-01 Landsfinale Stup, Dysjalandhallen  

Desember 03 FS – Møte 15:30 – 17:30 Teams  

Desember 10-15 VM Kortbane, Budapest, Ungarn   President 

Januar 22-23 FS – møte Start : 10:00 FS + Adm 
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3. Saksbehandling 

Protokoller 
Saksnummer FS2024-07-01 Saksnavn Protokoller 

Beskrivelse Vedlegg Merknad 

FS • Protokoll FS 06-24 • Godkjent 

DU •  •  

VPU •  •  

STU  • Protokoll 03-24 • Tatt til etterretning 

SVU •  •  

AU •  •  

MaU •  •  

PU •  •  

LU •  •  

PU •  •  

OW •  •  

 
 

Innmeldte saker 
 
 

Saksnummer FS2024-07-02 Saksnavn Støtte til gjennomføring av EA 
dommerskole under Bergen Open 2025 

Vedlegg Ingen 

Skrevet av StU Økonomisk 
ramme 

30.000 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Bergen Open er et av Europas største internasjonale stupstevner, med deltakelse fra hele 
verden. Da deltakende klubber også må stille med dommer er det også mange 
internasjonale dommere samlet. Dommerevaluering fra EA bidrar også til at stevnet er 
attraktivt for dommere. For norske dommere som ønsker å dømme både nasjonalt og 
internasjonalt er Bergen Open en viktig lærings og utdannings arena. Norske dommere 
får svært nyttig erfaring med nivået og kvaliteten på internasjonal dømming. 
Det har vært arrangert dommersertifiseringsskole i regi av EA under Bergen Open 
tidligere, med bred både nasjonal og internasjonal deltakelse. Dette har bidratt til 
utdannelse av norske dommere som representerer Norge internasjonalt, med gode 
tilbakemeldinger. 
Når det nå er på trappene at det skal stilles større krav til dommere i EA-systemet ser 
stuputvalget det som viktig at vi også i Norge legger til rette for utdanning nasjonalt, for 
blant annet å bidra til reduserte kostnader for norske dommere. Stuputvalget søker med 
dette om støtte på kr 30 000 til å arrangere dommerskole i samarbeid med EA under 
Bergen Open 1. til 4. mai 2025 

Utvalgets 
vurdering 

 

Utvalgets 
beslutning 

Stuputvalget støtter forslaget. Sendes til FS som sak til neste møte. 
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Styrets 
Innstilling 

FS ser at dette kan være en løsning for løse utfordringen med nasjonale dommere og 
støtter forslaget. FS ber administrasjonen innarbeide dette ifm budsjett post 3. 
 

 
 
 

Saksnummer FS2024-07-03 Saksnavn Støtte til internasjonale dommere 
under nasjonale mesterskap 

Vedlegg Ingen 

Skrevet av StU Økonomisk 
ramme 

30.000 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Antallet forbundsdommere som kan dømme under nasjonale mesterskap har vært 
synkende de siste årene. En annen utfordring er at dommere i tillegg også ofte er trenere 
under nasjonale mesterskap. Ikke alle klubber har økonomi til å sende en dedikert 
dommer. 
Regelen om at foreldre ikke skal dømme egne barn er også en begrensende faktor for 
hvor dommerkapasiteten. 
Kristiansand har under flere nasjonale mesterskap og stevner de siste årene fått støtte fra 
forbundet som en prøveordning etter søknad fra stuputvalget, og invitert to 
internasjonale dommere som dømmer stort sett alle konkurransene under 
mesterskapene. Stuputvalget anser at prøveordningen har vært en ubetinget suksess, 
ettersom dette har økt kvaliteten på dømmingen, også hos de norske dommerne, og 
bidratt til økt inspirasjon for den norske dommerstanden. 
Stuputvalget søker derfor om at det opprettes en fast, årlig støtte på kr 30 000 totalt til to 
stevner i året, primært de nasjonale mesterskapene, hvor midlene brukes til å dekke 
hotell og mat for 2 internasjonale dommere. 

Styrets 
Innstilling 

Saken må sees i sammenheng med videre strategi på videre organisering av 
grenutvalgene og ber StU inntil videre ta dette inn i sitt eget budsjett for 2025.  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


